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Cîtu: Nu voi fi niciodata de acord ca banii de la buget sa se duca la cei care au facut

evaziune fiscala

Ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu, a afirmat joi seara, la TVR 1, ca nu va fi niciodata de acord ca

banii care se aloca din bugetul de stat pentru sprijinirea economiei sa se duca pentru a-i sustine "pe cei care

au facut evaziune fiscala, pe cei care au profitat de sistem". 

"(...) aceste bombe pentru economie, care apar în Parlamentul României, ne destabilizeaza si nu numai pe noi. Aici

este problema pe care nu o înteleg cei din Parlament: la noi se uita si investitorii, cei care ne dau noua bani. Daca

apar tot felul de proiecte populiste, la un moment dat o sa spuna: 'Stop!'. Una dintre bombe ar fi cea prin care

nimeni nu mai platea anul acesta taxe si cresteam cheltuielile pentru a plati pentru toata lumea. Nu putem sa facem

astfel de lucruri. Trebuie sa facem totul cu cap, pentru ca, daca se da drumul, se va opri finantarea României si

atunci chiar vom avea o problema. În Parlamentul României nu exista, din pacate, acea inteligenta colectiva pe

care o vedem în alte parlamente unde exista si experienta sectorului privat (...). Vedem ca se foloseste aceasta criza

pentru a pune pe picior de egalitate pe românii sau firmele care au fost buni platnici cu ceilalti. Nu voi fi niciodata

de acord cu asa ceva. Banii pe care îi dam pentru sustinerea economiei nu voi fi niciodata de acord sa se duca

pentru a-i sustine pe cei care au facut evaziune fiscala, pe cei care au profitat de sistem. Primesc foarte multe

semnale de la companii care, astazi, îmi spun ca 'noi am fost buni platnici, dar vedem cum competitorii nostri care

nu au fost la fel de bun platnici sunt tratati la fel ca noi si ne fura din cifra de afaceri'", a declarat Cîtu.

Ministrul a facut referire la planul al doilea de revenire a economiei care "va face diferenta clara între cei care

merita si cei care nu merita aceste resurse".

"Economiile care au reusit sa treaca peste aceste crize au fost economiile de piata. Eu nu voi abdica de la

principiile liberale ale economiei de piata. Sunt bani publici, nu sunt nici banii mei, nici ai celor din Parlament", a

mentionat acesta.

În privinta amânarii ratelor la credite, seful de la Finante a reiterat ca "nu exista acea dobânda la dobânda".

"Este un atac politicianist care a prins, dar cei care stiu sa citeasca si legislatia în domeniu si cum functioneaza

sistemul financiar-bancar stiu ca asa ceva nu exista. Deci, nu aveau ce sa elimine cu acea sintagma", a completat

el.

Totodata, Florin Cîtu a dat asigurari ca nu exista nicio problema cu plata pensiilor, salariilor si a facturilor.

"Întotdeauna exista o legatura între a face cheltuielile si executia bugetara. Nu exista nicio problema în a asigura

plata pensiilor, salariilor si a facturilor. Facturile sunt foarte importante, pentru ca asa mentinem sectorul privat în

viata. Este foarte adevarat si este un lucru pe care lumea trebuie sa-l stie, ca exista o legatura directa între executia

bugetara si plata cheltuielilor care sunt incluse în buget. Acest mesaj este pentru populisti, acei oameni din

Parlamentul României care vor sa creasca deficitul bugetar pe hârtie. Oricine poate sa creasca deficitul bugetar pe

hârtie. Mai greu este sa si faci acele plati. Sunt trei presedinti de partid care, pe lânga faptul ca promoveaza tot

felul de proiecte de legi care ar destabiliza România, astazi mai instiga si la revolta sociala", a subliniat Cîtu.

Ministrul a tinut sa precizeze ca majorarea pensiilor prevazuta pentru luna septembrie a fost inclusa în buget, dar

evolutia economiei trebuie analizata de la o saptamâna la alta.

"Cresterea pensiilor a fost inclusa în buget. Eu îmi fac planul pentru tot ceea ce am bugetat. Evolutia trebuie

analizata de la o saptamâna la alta. La alocatii, banii nu au fost inclusi în buget, dar vom vedea cum evolueaza
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economia. De aceea spun ca este important sa vedem cum evolueaza economia (...)", a sustinut Cîtu.
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